
2013D25162 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Defensie, belast met het voorbereidend 
onderzoek van het wetsvoorstel, heeft de eer verslag uit te brengen in de 
vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven antwoorden. 

Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare 
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de commissie,
Ten Broeke 

De adjunct-griffier van de commissie,
Dekker 
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Nr. Vraag 
1 Kunt u een actueel overzicht geven van het verkochte/afgestoten 

materieel in 2012 en het materieel dat nog verkocht/afgestoten 
moet worden? 

2 Kunt u een overzicht geven van de projecten die gefinancierd zijn 
uit het CODEMO-fonds in 2012 en of er al geld is teruggestort in het 
fonds? 

3 Welke gevolgen heeft de vertraging in het personele reorganisatie-
traject voor de personele kosten op de begroting? 

4 Welk deel van de structurele bezuiniging van 635 mln. euro uit de 
beleidsbrief van april 20111 is bij de stand van de begroting 2013 
gerealiseerd? 

5 Welke afspraken zijn er met het ministerie van Financiën gemaakt 
op basis waarvan nu bij de Voorjaarsnota meer dan de maximale 
eindejaarsmarge van 1% aan de begroting 2013 voor Defensie is 
toegevoegd? 

6 Kunt u toelichten waaruit de geraamde post ontvangsten op de 
begroting 2013 bestaat nu met de suppletoire begroting verkoopop-
brengsten naar latere jaren worden verschoven? 

7 Kunt u toelichten waarom de extra ontvangsten van de afroming 
van de winsten van batenlastendienst IVENT nu pas bekend 
worden? 

8 Waar komen de extra winsten van de batenlastendienst IVENT 
vandaan? 

9 Welke gevolgen heeft de vertraging in het personele reorganisatie-
traject voor de personele kosten op de begroting, naast de 
kasschuif van 40 mln. euro ten behoeve van het Sociaal Beleidska-
der (SBK)? 

10 Klopt het dat er in verband met de vertragingen in de reorganisatie 
alleen maar kosten worden doorgeschoven en dat de uitgaven dus 
niet stijgen? 

11 Is er sprake van extra uitgaven in verband met de vertraagde 
reorganisatie, of is er alleen sprake van een verschuiving in de tijd? 

12 Wordt er rekening gehouden met kosten in 2013 die nog niet zijn 
verwerkt in deze begrotingswet, in verband met de uitkomst van de 
afspraken over de WUL (Wet Uniformering Loonbegrip) 
problematiek? 

13 Welk deel van de toevoeging aan de uitgavenzijde van 11,5 mln. 
euro is te beschouwen als dekking voor structurele maatregelen en 
beleid? 

14 Hoe is de hogere kostenpost voor energie en water te verklaren? 
15 Kunt u toelichten waarom er zowel in 2011, 2012 als in 2013 sprake 

is van een toevoeging aan de Homogene Groep Internationale 
Samenwerking (HGIS) bij de Voorjaarsnota (in 2011 56,3 mln. euro, 
in 2012 27,1 mln. euro en in 2013 35,7 mln. euro)? 

16 Kunt u toelichten wat wordt bedoeld met «spiegelen en herallocatie 
budgetten»? 

17 Hoeveel medewerkers van Defensie maken gebruik van de 
vakliteratuur waarvoor 1,2 mln. euro wordt overgeheveld naar het 
ministerie van Financiën? 

18 Kunt u toelichten welke investeringen (95 mln. euro) worden 
uitgesteld als gevolg van het toepassen van de kasschuif? Wat zijn 
de gevolgen van het uitstellen van deze investeringen? 

19 Ten koste van welke geplande investeringen in 2013 wordt de 
kasschuif van de 95 mln. euro, die begroot was voor investeringen, 
mogelijk gemaakt? 
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Nr. Vraag 
20 Kunt u toelichten welke investeringen (95 mln. euro) worden 

uitgesteld als gevolg van het toepassen van de kasschuif voor het 
SBK? 

21 Wat zijn de verwachtingen voor volgende jaren rondom het aantal 
Vessel Protection Detachments (VPD) inzetten en hoe wordt daar in 
de begroting rekening mee gehouden? 

22 Hoe verhoudt de verlaging van het budget voor VPD-inzetten van 
11 mln. euro (175 inzetten) naar 4 mln. euro (75 inzetten) zich tot uw 
toezegging dat eind 2013 175 VPD-inzetten mogelijk zouden zijn? 

23 Hoe anticipeert u op de afnemende mogelijkheden op de (on)roe-
rend goed markt? 

24 Gaat het Commando DienstenCentra (CDC)/Paresto duurzame 
inkoop toepassen van de thee en koffie consumptie? 

25 Kunt u een integraal overzicht geven van de overhevelingen in 
verband met de koffie en thee consumptie die op verschillende 
plekken in de begrotingswet leiden tot verschuivingen van 
miljoenen euro’s? Is er sprake van een consistente en doelmatige 
voorziening in de koffieconsumptie? 

26 Hoeveel procent van de kosten voor overheveling tussen departe-
menten (op de taakuitvoering van de Koninklijke Marechaussee 
(KMar)) zijn personeelsuitgaven? 

27 Hoeveel bedragen de mutaties in de ontvangsten verkoopopbreng-
sten groot materieel en infrastructuur, uitgedrukt als percentage 
van de oorspronkelijke ramingen voor 2013, 2014, 2015, 2016, 2017 
en 2018? 

28 Welke gevolgen hebben de verlagingen in de geraamde ontvang-
sten voor verkoopopbrengsten groot materieel en infrastructuur, 
2013, 2014, 2015, 2016, 2017 en 2018, voor de uitgavenruimte in de 
Defensiebegroting in deze jaren? Gaat de tegenvaller ten kosten 
van de algemene middelen of de bestedingsruimte van Defensie? 

29 Welke materieelverkoop werd eerst verwacht, en gaat nu naar 
verwachting niet meer door gelet op de bijstellingen in de 
ontvangsten verkoopopbrengsten groot materieel voor 2013, 2014, 
2015, 2016, 2017 en 2018? Kunt u hiervan een overzicht geven? 

30 Welke infrastructuurverkoop werd eerst verwacht, en gaat nu naar 
verwachting niet meer door gelet op de bijstellingen in de 
ontvangsten verkoopopbrengsten groot materieel voor 2013, 2014, 
2015, 2016, 2017 en 2018? Kunt u hiervan een overzicht geven? 

31 Welke middelenafspraken gelden er tussen het ministerie van 
Financiën en het ministerie van Defensie voor de onder artikel 6 
geraamde ontvangsten? 

32 Welk deel van de vermindering van de 67,2 mln. euro aan investe-
ringen is het gevolg van investeringen die in 2012 zijn gedaan? 
Kunt u een overzicht geven van deze investeringen? 

33 Kunt u toelichten of de tegenvallende verkoopopbrengsten 
infrastructuur niet voorzien konden worden en hoe met de slechte 
verwachtingen wordt omgesprongen? 

34 Wanneer denkt u de Leopard tanks wel te verkopen? 
35 Wat is de oorzaak van de 2% vermindering van personele uitgaven 

bij het CDC, ondanks de verhoogde uitgaven door de reparatie van 
de effecten van de WUL en het herstel van de ABP premie? 

36 Is er, door de gevolgen van de WUL en de exploitatiebudgettekor-
ten energie en water op te vangen met o.a. de eindejaarsmarge, 
sprake van het dekken van structurele tekorten met incidentele 
middelen? 

37 Hoe bent u van plan de gevolgen van de WUL en de hogere 
exploitatiebudgetten energie en water in 2014 en verder te dekken? 
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Nr. Vraag 
38 Wordt in de begroting van de komende jaren al rekening gehouden 

met de verwachte korting in 2016 op de begroting door de extra 
bezuiniging op het postennetwerk? 

39 Kunt u een toelichting geven op de bijgestelde ontvangsten van de 
stichting ziektekostenverzekering krijgsmacht en de vordering op 
IVENT bij het CDC? 

40 Wat is het totaal aan kosten en verwachte kosten voor de ereschuld 
veteranen? 

41 Welk deel van de schadeloosstelling voor veteranen zal nog in 2013 
worden gerealiseerd? 

42 Kunt u toelichten welk deel van de schadeloosstelling voor de 
veteranen in 2013 nog kan worden gerealiseerd? 

43 Wat is de herkomst van de 36 mln. euro aan geheralloceerd budget 
voor de schadeloosstelling veteranen? 

44 Wat zijn de oorzaken voor het hoger uitvallen van het aantal 
rechthebbenden op een schadeloosstelling veteranen? 

45 Wat zijn de oorzaken dat het toe te kennen bedrag voor de 
schadeloosstelling veteranen hoger is dan vooraf was voorzien? 

46 Welk deel van de verhoging van het budget schadeloosstelling 
veteranen is het gevolg van de Ereschuldregeling? 

47 Wat is de gemiddelde hoogte van een schadeloosstelling 
veteranen? 

48 Is het hoger uitvallen van de schadeloosstelling veteranen het 
gevolg van de toekenning van een hogere schadeloosstelling per 
rechthebbende dan voorzien? Zo ja, in hoeveel gevallen? Hoeveel 
van deze schadeloosstellingen zijn het gevolg van een gerechtelijke 
uitspraak? 

49 Wanneer kunt u uitsluitsel geven over de vraag welke meerjarige 
prijsbijstelling in de zomer ofwel wordt uitgedeeld aan Defensie, 
ofwel eveneens wordt ingehouden? Bent u bereid de Kamer 
hierover, zodra besluitvorming hierover heeft plaatsgevonden, per 
afzonderlijke brief te informeren over de gevolgen voor Defensie? 

50 Klopt het dat de prijsbijstelling bedoeld is om de prijsgevoelige 
uitgaven op de diverse begrotingen te compenseren voor de 
prijsontwikkeling, en dat deze compensatie voor inflatie in beginsel 
elk jaar wordt overgeboekt naar de departementale begrotingen, 
waaronder die van Defensie? Komt het incidenteel niet toekennen 
van de prijsbijstellingstranche 2013 neer op een incidentele 
bezuiniging op Defensie? Zo nee, waarom niet? 

51 Welk bedrag loopt Defensie mis door het niet toekennen van de 
prijsbijstellingstranche 2013?
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